
- 7 -

Üdülők levelei. 
Ebben az évben voltunk először 

szakszervezeti üdülőben. Az Egész-
ségügyi Minisztérium siófoki üdülő-
jében töltöttünk 2 hetet, ahol nagy 
szeretettel fogadtak bennünket. 

Az elhelyezés és az élelmezés a * 
legkényesebb igényeket is kielégí-
tette. Az üdülő csoportokhoz beosz-
tott kulturfelelősök a legmesszebb-
menő módon gondoskodtak szórakozá-
sunkról. Társas kirándulásokban,ko-
moly kulturélményekben volt részünk. 
Az agyik ilyen kirándulás alkalmá-
val a Szegedi Egyetem balatoni üdü-
lőjét is meglátogattuk. Nagy örömmel 
fogadtak bennünket. Láttuk azt a 
szervezettséget,amivel az üdülők 
kéhyelmét szólalják, a szeretetet 
és gondosságot,amivel körülveszik 
őket. Ott nyaraló dolgozótársaink 
elmondták, milyen jól érzik májukat. 

Hálás köszönetünket kell kife-
jeznünk a Pártnak és szakszervezet-
nek, hogy lehetővé tette ezt a kel-
lemes nyarat. leérjük, hogy jó mun-
kákkal igyekezni fogunk kiérdemelni 
azt, hoj;y jövőre hasonló örci^ökben 
legyen részünk. 

Klinghofer Lászlóné 
A 3alaton part ián erősödött meg 

bennem az a gondolat, ho^y a na^am 
munkaterületen még nagyobb igyeke-
zettel és lelkesedéssel fogom mun-
kámat végezni. Ezzel segitem sok-
száz munkatársamnak békés nyaralá-
sát és hozzájárulok ahhoz, hogy . 

a Balaton partja, . az or-
szág minden része a megelégedettek 
nevetésétől visszhangozzék. Igye-
kezni fogok a Párt iránti hálámat 
is leróni, teljesítményeimet foko-
zom és felvilágosító munkával har-
colok azért, hogy országunk tovább-
ra is a békés épités országa marad-
jon. 

Szabó Szilveszter,. 
V i l l á m ! 

Épités vagy rombolás? 
Mi legyen a véleményünk arról, 

a hallgatóról, aki késő éjszakáig 
bennmarad tanulni a diákotthonbari 
és másnap 6 le tört fogas emlékez-
tet ottjártára! 

Mi legyen a véleményünk arról 
az egyetemi dolgozóról, aki az e-
gyetemi hizlalda óljában tartja 
disznaját! 

Szerkesztő. 

Orvostudományi E~yetem Gazdasági 
Igazgatósága jó es""rossz munká-

Igen sok panaszt hallottam a 
Gazdasági Igazgatóság munkájáról, 
illetve a kérések nem teljesítésé-
ről. Azok, akik nem ismerik a Gaz-
dasági Igazgatóság munkáját és 
nehézségeit az anyagok,muszerek 
é-3 más felszerelési tár--yak be-
szerzéséről, azok türelmetlenek 
és azt gondolják, hogy hanyagság 
miatt nem kapják meg a kért anya-
got,vagy műszert. Sok zavart okoz 
3Z is, hogy egyes intézetek túl-
zott igényeket adnak be a Gazdasá-
gi Igazgatóságnak, amit költségve-
tosileg lehetetlen mejoldani.mert 
az csak a másik intézet terhére 
oldható meg, 

A hibákat csak ugy tudjuk kija-
vitani,hp~y az intézetek es a Gaz-
dasári Igazgatósáig között szoro-
sabb kapcsolatot kell teremteni. 
Sokszor esett már erről szó, sőt • 
az Állami Ellenőrző Központ kikül-
döttjei is megállapították, hory 
nem elég szőrös a kapcsolat aZ~ 
intézetek és a Gazdasági Igazga-
tóság között. Gazdasági Igazga-
ósá - vezetőségének kell közelebb kerülni's~ intezetekhez,hovy meg-

ismerjék í problémákat es fontos-
sági sorrendbe keressenek megol-
dást. Ha ezt a ma :atartást foly-
tatja tovább is a Gazdasági Igaz-
gatóság vezetősége, nem lesz meg 
soha a régen várt jó kapcsolat. 

Van mé-T más hiba is a Gazdasárri 
Igazgatóság területén. Például 
igen sok panasz hangzik el Paszt 
elvtárs magatartása miatt.Durván 
elutasítja az Intézetekben hozzá-
forduló középkádereket és csak a 
Professzorral,va^y az adjunktussal 
hajlandó tar ;yalrii. Lehet,ho^y több 

íatoljá a szoros kapcsolat kiépí-tését. Itt kérjük meg egyetemünk 
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oaKat es e-pixo Kritucavai se-'itse-nek^ho.ry ki tudjuk javitani a m©£-levo^hibákat,mert csak ijy tudjuk egyetemünk tudományos kut&tó mun-elősegiteni. anyó: 
Horváth József. 


